



Vergaderlocatie Zeld & Zorro – Gent

Timing 19.30 tot 23.30 uur

Aanwezig Jimmy Van Moer (voorzitter), Lynn Van den Berghe (ondervoorzitter), Peter Kopydlowski (financieel beheerder), Peter Frederickx, Silke Vangeloooven, Tom Van Hauwaert, Tom Schmitz, Tom Vlaminck (bestuurders), Ilse Arys (management), Leen Foré (verslaggever), Jean Herrel, Ruth Franceus en Jorre Deschuyteneer (punt 4)

Verontschuldigd Kurt Moens

Voorzitter vergadering Jimmy Van Moer

Verslag Leen Foré

VERTROUWELIJK DOCUMENT

1. Toevoeging aan de agenda

| Geen extra toevoegingen aan de agenda.

2. Verslag Bestuursorgaan 17.11.2025

2.1. Goedkeuring

Toelichting: door Jimmy Van Moer, zie bijlage 1

Bemerkingen: Geen bemerkingen.

Beslissing: Het verslag van 17.11.2025 wordt door het Bestuursorgaan goedgekeurd.

2.2. Opvolging verslag

Toelichting: door Ilse Arys

- Vragen forecast: worden momenteel nog door Vincent bekeken.
- Vragen Power BI: worden meegenomen in de toelichting vanuit clubwerking in januari 2026.
- Opvolging klacht JOC-werking: wordt toegelicht.

3. Opvolging TO DO-lijst

Toelichting: door Jimmy Van Moer, zie TO DO-lijst via Teams
Geen actiepunten op de to do-lijst voor vandaag.

4. Kwaliteitszorgsysteem 2028

4.1. Intro en stand van zaken project

| **Toelichting:** door Jean Herrel, zie PPT die toegevoegd werd in de SharePoint map van het BO.

4.2. Introductie over de eventuele mogelijkheden van AI in de dataomgeving van het nieuwe kwaliteitszorgsysteem

Toelichting: door Jorre Deschuyteneer, geen bijlage.

Jorre is burgerlijk ingenieur in AI en Robotica van opleiding. Hij heeft de Gymfed TrainersApp en EvaluatieApp ontwikkeld, geeft training in OTV Nazareth.

Aan de hand van een testmodel licht Jorre de mogelijkheden toe.

4.3. Q&A - snelle eerste reacties

Bespreking:

Het BO bespreekt de mogelijkheden naar de toekomst toe. We moeten een evenwicht hebben tussen het ondersteunen door AI en laten sturen door AI.

4.4. Voorstel mogelijke next steps en scenario's kwaliteitszorgsysteem (informatief - geen bijlage - 30 minuten - Jean Herrel & Ruth Franceus)

Toelichting: door Jean Herrel, zie PPT die toegevoegd werd in de SharePoint map van het BO.

Bespreking:

- Welk scenario krijgt jullie voorkeur? We willen graag de totaalkost van het project kennen, de kost van elke scenario op 5 tot 10 jaar tijd.
- Wat is het terugverdienmodel?
- Ontwikkelen via open source een optie?
- Belangrijk om verschillende personen te betrekken bij het maken van de code zodat je niet afhankelijk bent van 1 iemand.
- Is een spin-off ons doel? Wat willen we bereiken met deze tool? Het is een strategische keuze die we moeten maken.
- Innovatiesubsidies mogelijk?
- We willen minder afhankelijk zijn van de overheid dus indien we een product hebben om te vermarkten dan moeten we daar wel op inzetten.
- Het BO wenst liefst met iemand samen te werken op contractbasis en niet in loondienst.

Beslissing:

Vooraleer er een beslissing kan genomen worden wil het BO graag nog volgende info:

- Wat is de totaalkost van elk van de 3 scenario's op 5 tot 10 jaar tijd?
- Wat is het (terug)verdienmodel?
- Wie zijn de potentiële klanten en hoeveel gaan ze ervoor willen betalen?

5. Digitaal: wedstrijdmodule

5.1. Bekrachtiging selectieverslag aanbesteding

Toelichting: door Ilse Arys.

Selectieverslag werd vorige week rondgestuurd door Els.

Beslissing:

Het selectieverslag wordt door het BO formeel bekrachtigd.

5.2. Statusupdate samenwerking IT-partner

Toelichting: door Ilse Arys.

Ilse geeft een statusupdate omtrent dit dossier.

6. Congres European Gymnastics – feedback

Toelichting: door Jimmy Van Moer

Het congres is vlot verlopen, de voorzitter van European Gymnastics werd voor 4 jaar herverkozen. Kim Bruggeman (TC Acro) en Valerie Van Cauwenberghe (TC TTm) werden verkozen binnen hun technische commissies.

We dienen met FfG afspraken te maken over de aanpak van vertegenwoordiging van KBT in internationale commissies.

7. Topsportcommissie – feedback

Toelichting: door Lynn Van den Berghe en Peter Kopydlowski
Lynn en Peter geven een update van de topsportcommissie die plaats vond op 24 november.

8. Agenda volgende vergadering

- Overzicht commissies binnen de topsportwerking
- Drop-out
- Begroting 2026
- Meerjarenbegroting

9. Rondvraag

- Ilse geeft een update over de organisatie van het Gymgala en onze kandidatuur voor de Gymnaestrada in 2031.
- Peter F: We zitten 1x per jaar samen met de ouder- en atletencommissie, wanneer plannen we dit in voor het komende jaar?

Er werd tijdens deze bestuursvergadering geen belangenconflict vastgesteld bij het Bestuursorgaan en bijgevolg dus niet geregistreerd in het register 'Belangenconflict 2025'.

De bijlagen bevinden zich in de SharePoint-map van het Bestuursorgaan, op datum van 08.12.2025.